

Transforming the ACP Group into an Effective Global Player/ Transformer le Groupe ACP en un acteur mondial efficace

Transforming the ACP Group into an Effective Global Player/ Transformer le Groupe ACP en un acteur mondial efficace

mar, 29/09/2015 - 09:58 | isylla

Final Report of the Ambassadorial Working Group on the Future Perspectives of the African Caribbean and Pacific (ACP) Group of States - Transforming the ACP Group into an Effective Global Player

The Future Perspectives advocated in this Report attempt to reposition and transform the ACP Group of States into a dynamic and effective inter-governmental organization fully responsive to the global challenges of an unsettled and multi-polar 21st century.

The narrative of the Report provides the role, restated vision, mission and core values of the ACP Group, conscious of the need to articulate in concrete terms, the basis and rationale of interventions within a coherent All-ACP strategic policy framework.

December 2014

DOWNLOAD PDF (EN) ^[1]

Rapport final du groupe de travail des ambassadeurs sur les Perspectives d'avenir du Groupe des États d'Afrique, des Caraïbes et du Pacifique (Groupe ACP) - Transformer le Groupe ACP en un acteur mondial efficace

Les perspectives d'avenir analysées dans le présent rapport visent à repositionner le Groupe des États ACP et à le transformer en une organisation intergouvernementale dynamique, efficace et capable de répondre aux défis mondiaux d'un 21ème siècle incertain et multipolaire.

La partie descriptive du rapport énonce la vision, la mission et les valeurs cardinales ACP, compte tenu de la nécessité de formuler en termes concrets le fondement et la justification des interventions à mener dans un cadre stratégique tous-ACP cohérent.

décembre 2014

TELECHARGER PDF (FR) ^[2]

Fichier attaché

Taille

[WGFP Final Report_EN.pdf](#) ^[1] 906.93 Ko

[WGFP_Rapport Finale_FR.pdf](#) ^[2] 1.08 Mo

Tags: [General Public documents](#) ^[3]

URL source: <http://www.acp.int/fr/content/transforming-acp-group-effective-global-player-transformer-le-groupe-acp-en-un-acteur-mondia>

Liens:

[1] http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/WGFP_Final_Report_EN.pdf

[2] http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/WGFP_Rapport_Finale_FR.pdf

[3] <http://www.acp.int/fr/category/acp-document-group/acp-public-documents/general-public-documents>